



Bishop Hall Jubilee School

何明華會督銀禧中學

2C Oxford Road, Kowloon Tong, Hong Kong

TEL: (852) 2336-3034 FAX: (852) 2337-9401 EMAIL: mail@bhjs.edu.hk

Ms. Wong Chak Shun

The Principal

St. Francis Of Assisi's Caritas School

7 Wan Chi Street

Shek Kip Mei

Sham Shui Po

Kowloon

4th November, 2020

Dear Principal,

Your school is widely known for its profound dedication to teaching and thus it would be our honour to receive visitors from your school. We would like to invite your P.6 students and their parents to our briefing sessions on 2020 School Information Day. It will be greatly appreciated if you would bring the information to the students and parents.

Our 2020 Information Day will be held on Saturday, 12th December 2020. A couple of briefing sessions will be held to give parents a better understanding of our school and admission criteria. Online registration has been already available from 2nd November on our website (www.bhjs.edu.hk).

Briefing sessions:

First session:	2:00 p.m. – 3:15 p.m.
Second session:	4:00 a.m. – 5:15 p.m.

(Contents of the sessions are identical.)

Please do not hesitate to call Ms. Chan or Ms. Wong at 2336 3034 if you have any enquiries. Thank you.

Yours faithfully,



Wong Lee Lee
Principal

Bishop Hall Jubilee School



Bishop Hall Jubilee School

何明華會督銀禧中學

2C Oxford Road, Kowloon Tong, Hong Kong

TEL: (852) 2336-3034 FAX: (852) 2337-9401 EMAIL: mail@bhjs.edu.hk

聖方濟愛德小學王澤純校長雅鑒：

素仰 貴校作育英才不遺餘力，特此致函誠邀 貴校教師、小六學生及家長出席本校 2020 學校資訊日簡介會。如蒙 貴校轉告學生及家長有關資訊，不勝銘感。

本校謹訂於二零二零年十二月十二日（星期六）舉行資訊日，特設簡介會概述本校特色及收生標準，本校網站現已開始接受登記(www.bhjs.edu.hk)。

簡介會的時間安排如下：

第一場	下午 2:00 至 3:15
第二場	下午 4:00 至 5:15

(兩場簡介會內容相同)

如有查詢，請致電 2336 3034 與校務處陳小姐或黃小姐聯絡。謝謝。

敬祝

文安



何明華會督銀禧中學
王莉莉校長謹啟

二零二零年十一月四日